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OSNOVNA ŠOLA DANILE KUMAR 
DANILA KUMAR INTERNATIONAL SCHOOL 

Gogalova 15, Ljubljana, Slovenija 

 

Zapisnik redne seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2023 

Pričetek seje: ob 18.00 uri v dvorani. 

 

Prisotni: 
Inka Frolov, Špela Gorečan, Zlatko Vučenović, Jerca Praprotnik Kastelic, Dušan Dumić, Nina Čibej, 
Grega Utroša, Jerneja Velkavrh, Dominika Gorup, Maja Bertoncelj, Tina Kodra, Tina Dumić, Vesna 
Jerman, Maša Budnar Radilovič, Živa Kolman, Tomaž Zavodnik, Petra Škerl, Katarina Keber, Maja 
Vodopivec Crkvenjaš, Vedran Anžin Lončarić, Darko Movrin, Ivor Bogunić, Azina Pašagič, Ana Jakopič, 
Vanesa Vista, Jožica Zupan, Sabina Kosterov, Tadeja Marn, Aleksandra Ledinek, Melita Ponikvar, Peter 
Trkman, Janja Rožmarin Pagon, Vesna Križanec 
 

 
Vabljeni prisotni: 
Ravnateljica, vodji oddelkov, vodje aktivov, zapisnikarica 
 

Dnevni red (preveri doma): 

1. Predstavitev novih članov Sveta staršev ter vodstva šole in vodij aktivov 
2. Volitev predsednika Sveta staršev 
3. Vprašanja in pobude staršev 
4. Pregled sklepov in zapisnika predhodne seje 
5. Seznanitev z razvojnim načrtom, LDN in nadstandardnim programom 
6. Razno: 

a. Samoevalvacija in pedagoško poročilo šole 2021/22 
b. Inšpekcijski pregledi 
c. Teden kulture in dan OŠ Danile Kumar 
d. Dobrodelna akcija Pomoč sošolcu 2022/23 
e. Prenova šolske spletne strani 
f. Drugo 

K 1.  

Ga. Mihelič pozdravi in nagovori predstavnike starše. Napove volitev novega predsednika Svet staršev. 
Sledi predstavitev predstavnikov staršev ter vodij aktivov tin oddelkov. 

K 2. 

Sledi volitev novega predsednika Sveta staršev. Predstavniki staršev se dogovorijo, ali se glasuje javno 
ali tajno. G. Bogunič (7. a) predlaga javno glasovanje, s katerim se strinjajo tudi drugi predstavniki 
staršev.  

Sklep 1: Zbor Sveta staršev soglasno potrdi, da so predlogi in glasovanje za predsednika javni.  

G. Trkman (9. b) predlaga Majo Vodopivec Crkvenjaš (6. b). Ga. Ponikvar (9. a) predlaga g. Tomaža 
Zavodnika (5. b).  
Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) se predstavi in pravi, da je konstruktivna, odgovorna in s šolo dobro 
sodeluje, je odprta za kritike, predloge in pohvale ter da si dovoli voditi razpravo seje v skladu z dnevnim 
redom. 
G. Zavodnik (5. b) se predstavi, da je večletni predstavnik staršev, naravnan po strukturah in pravilih, je 
član  Komisije za prehrano in predsednik v Svetu šolskega sklada. Pravi, da morajo biti seje kratke in 
jedrnate, zagovarjajoče otrokom.  
Predstavniki staršev javno glasujejo. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) dobi večino glasov.  
 
Sklep 2: Zbor Sveta staršev v večini glasujejo in imenujejo za predsednico Sveta staršev go. 
MajoVodopivec Crkvenjaš.  
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G. Zavodnik (5. b) je predlagan za namestnika in zbor se s predlogom strinja. 

Sklep 3: Zbor Sveta staršev predlaga in sprejme g. Tomaža Zavodnika za namestnika 
predsednika Sveta staršev.  

K3 

Sledi pregled dnevnega reda seje Sveta staršev ter potrditev dnevnega reda. 

Sklep 4: Zbor Sveta staršev soglasno potrdi predlagani dnevni red seje Sveta staršev. 

Ga. Vodopivec Crvenjaš (6. b) pozove starše, da naj starši podrobno preberejo vsebine na spletni strani 
in da naj preverijo ali je zastavljeno vprašanje že prejelo odgovor v rubriki Starši. Pove, da bo uvedla 
rok, do kdaj se sprejemajo vprašanje in pobude, in sicer v tednu pred sejo Sveta staršev, do petka do 
12.00. Predsednica prosi, da predstavniki staršev naredijo selekcijo vprašanj in pobud. Opomni, naj 
starši delujejo po načelu postopnosti, najprej z dotično osebo. Starše je potrebno usmeriti na splošna 
vprašanja. Predsednica pove, da bo še sama naredila selekcijo, kaj je primerno za sejo Sveta staršev.  

K 3.  

- pravila oblačenja  
 
Ga. Hazebent pove, da je kodeks zapisan v Vodniku in Vzgojnem načrtu šole. S šolsko skupnostjo 
učencev so oblikovali video smernice,  ki so jih učenci sami pripravili, kaj pomeni biti primerno oblečen 
jeseni in pomladi, ko postanejo dnevi toplejši. Do videov imajo dostop učenci in učitelji. Videi se 
uporabljajo pri razrednih urah. Ga. Mihelič doda, da niso dovoljene pretirano kratke hlače in majice, s 
pokritim popkom in rameni ter da tudi z videzom izražamo spoštovanje. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) 
prosi, naj si starši temeljito pregledajo šolsko spletno stran in se pogovarjajo s svojimi otroci. Ga. Goričan 
(1. b) vpraša, ali se tudi v 1. razredu pravila oblačenja. Ga. Zajc pove, da se v 1. razredu spoznavajo 
okolje šole, med tem tudi kulturo oblačenja. Odzovemo se glede na potrebe otrok in glede na situacijo. 
 
Ga. Bertoncelj (3. b) vpraša, kako se učenci preoblečejo v športno opremo. Ga. Zajc odgovori, da se 
dekleta in dečki na razredni stopnji preoblačijo v učilnici ali na straniščih, odvisno ali ima učenec oziroma 
učenka stisko. Ga. Gorup (3. b) potrdi, da imajo učenke stiske zaradi preoblačenja v učilnicah. Ga. 
Vodopivec Crkvenjaš (6. b) pozove, da se glede na problem v razredu, najprej obrnete na razrednika. 
Ga. Mihelič poda razlog za preoblačenja v razredih kot prikrajšanje za daljše in kvalitetnejše ure športa. 
Glede na situacijo, se prilagodi. Ga. Hatić Cankar obrazloži potek preoblačenja v 4. in 5. razredih. Pred 
korono so se učenci preoblačili v garderobah. V času korone so se zaradi ukrepov preoblačili v učilnicah. 
Po koroni so s takšnim načinom nadaljevali, komur je nerodno, pa vzame športno opremo in se 
preobleče v garderobi. Kadar imajo šport v šotoru, pa se preoblačijo v učilnicah ali na stranišču. Ga. 
Dereani pove, da kadar imajo učenci na predmetni stopnji šport v šotoru, se v garderobah velike 
telovadnice preoblačijo dva razreda v isti garderobi, ki se ločijo glede na spol. Ga. Jakopič (7.c) poda 
predlog, v kolikor je problem zaradi pomanjkanja prostorov, se lahko v učilnici najprej preoblečejo 
dekleta in nato fante. 
  

- sprememba mandata funkcije predsednika_ce sveta staršev 

 
Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) opomni, v kolikor se spreminja poslovnik, se je potrebno dogovoriti, kaj 
spremeniti in na kakšen način.  
Sklep 5: Zbor Sveta staršev sprejme dogovor, da se do naslednje seje preveri pravilnik Sveta 
staršev in podajo predloge, kaj je smiselno spreminjat. 
 
- napoved ocenjevanja znanja v Lo.Polisu 

 
Ga. Hazabent opomni, da je učiteljeva glavna naloga zaključiti učno uro, vpis ocen in vpis manjkajočih, 
kar se tiče dodatnih ponudb programa, pa se prilagodi glede na posameznika in glede na aktiv. Pove, 
da se termin ocenjevanja na predmetni stopnji določi v začetku šolskega leta. 

 
- Anonimni obrazec 

 
Zbor predstavnikov staršev se z anonimnim obrazcem za podajanje vprašanj in pobud ne strinja. G. 
Bogunić (7. a), doda, da smo odrasle osebe in da naj se starši obrnejo na izvoljenega predstavnika. 
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Sklep 6: Zbor Sveta staršev se soglasno ne strinja z uporabo anonimnega obrazca za podajanje 
pobud in vprašanj. 

 
- število dni šole v naravi 
 
Ga. Hazabent obrazloži, koliko dni v določenem razredu zajema posamezna šola v naravi: v 3. razredu 
tri dni, v 5. tri dni, v 6. pet dni, v 7. r tri dni in v 8. tri dni. Letos imajo 8. razredi izjemoma 5 dni šole v 
naravi, saj so bili v lanskem šolskem letu prikrajšani za dva dneva zaradi prenove doma. 
 
- prenova šole (boljša dostopnost za učence, učitelje in starše z gibalnimi ter senzornimi oviranostmi) 

 
Ga. Hazabent pove, da je eden od razlogov prenove dostopnost za posameznike z gibalnimi in 
senzornimi oviranostmi. 
 
- organizacija zaključnega izleta za učence, ki so opravili bralno značko (v vseh 9. letih) 

 
Ga. Hazebent pove, da imajo Zlati bralci zaključni izlet na voljo. Lansko šolsko leto se je ponovno uvedel 
in letos bo tudi. Ga. Plešnik obrazloži, da se vsako leto pripravi še kakšen dogodek za ostale bralce. 
Pravi, da želja po tem izletu upada bodisi zaradi zneska izleta, ki se je povišal, bodisi zaradi vrstnikov. 
Znesek izleta je 50 €. Lansko leto so šli v Devin, Miramar in Lipico. G. Mihelič doda, če je prisotna 
finančna stiska, se obrnite na svetovalno službo in gre strošek za izlet iz šolskega sklada.  
 
- KD Ježica  
 
Ga. Mihelič pojasni postopek prijave zunanjih izvajalcev za uporabo prostorov v šoli in postopnost 
izvajalcev sledi: najprej brezplačnim, do 10 € in tistim, ki imajo polno ceno plačljivih dejavnostih, ki pa 
morajo plačevati najemnino. Ta najemnina gre v vlaganje telovadnic, šolskih rekvizitov in pripomočkov. 
Poda primer, da klub Bleščica računa polno ceno dejavnosti in dajejo polno najemnino. Šola pa se 
vedno trudi z zunanjimi izvajalci pogajati za 50 % cene vadnine. Za morebitna vprašanja in prijave, se 
piše na e-naslov telovadnica@os-danilekumar.si. Ga. Kolman (5. a) opomni, da tudi MOL deli termine. 
Ga. Mihelič doda, da je šola do 18. ure avtonomna, po 18. uri prostore dodeli MOL.  
 
- prostor valete 
 
Ga. Hazebent pove, da bo valeta še vedno organizirana v šolskem šotoru, je pa pripravljena prejeti 
ideje, kje bi se lahko valeta izvedla zunaj šolskega prostora v kolikor cena ne bo pretirana. Ga. Mihelič 
doda, da valeta ni obvezna naloga šole, ki bi jo morala organizirati, je pa čudovito slovo od učencev. 
 
- vabilo Janeza Arha iz organizacije Logout 
 
Ga. Marn (8. c) poda predlog delavnic društva Logout. Ga. Hazabent odgovori, da je digitalno 
opismenjevanje prisotno v vseh 9 letih osnovne šole. Na to temo so planirani in izvajani dnevi dejavnosti. 
Navede vse digitalne delavnice ter pove, da sodelujemo z društvom No excuse in Varno na spletu. 
 
- nove majice za otroke, ki se udeležijo Ljubljanskega maratona 
 
Ga. Dereani pove, da imamo dve vrsti majic, bombažne in športne. Športnih majic je manj, zato se 
dogovarjamo o nabavi novih majic, ki bodo hkrati tudi bolj vidne. Sledi razprava o Ljubljanskem 
maratonu. Ga. Marn (8. c) predlaga uporabo zastav in transparentov. Ga. Dereani povabi  starše k 
navijanju pri maratonu in k izdelavi transparentov jih pozdravimo in predamo staršev. Spodbudite starše. 
G. Zavodnik (5. b) predlaga organizacijski odbor staršev in učiteljev Ljubljanskega maratona. Ga. 
Bertoncelj (3. c) predlaga, da se naredijo transparenti, na katerih bo ime šole napisana na obeh straneh. 
Pohvali, da šola poskrbi, da vsak učenec najde svojega starša. Ga. Dereani pove, da vedno, ko prejme 
načrt Ljubljanskega maratona, označi zbirno mesto.  
 
Sklep 7: Zbor Sveta staršev soglasno sprejme predlog, da predstavnik športnikov, g. Zavodnik 
(5. b) in ga. Bertoncelj (3. c) organizirajo organizacijski odbor Ljubljanskega maratona. 
 
- delovni zvezki pri matematiki v 7. razredu in učbenik angleščine v 4. in 5. razredu 
 
Ga. Hazabent pove, da se o uporabi delovnih zvezkov dogovarja aktiv, in v načrtovanje pouka 
zastavljamo nove izzive in spremembe. V kolikor bi učenci potrebovali več vaje so dobrodošli na 

mailto:telovadnica@os-danilekumar.si
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dodatnih urah, ki so namenjene domačim nalogam. V kolikor bi želeli uporabljati delavne zvezke kot 
dodatna vaja, je stvar posameznega učenca. Ga. Hazabent doda, da učenci učbenikov ne potrebujejo 
doma. Potrebno je zaupati, kako učitelji poučujejo. Ko smo imeli učbenike, je bilo znanja manj. Za otroka 
naredimo vse. Če vidimo, da ima otrok stisko, se organizira dodatna učna pomoč. 
 
- organizacija dni dejavnosti izven šolskega prostora 
 
Ga. Hazabent našteje dneve dejavnosti, ki se izvajajo zunaj šolskega prostora. Ga. Čibej predlaga, da 
preverimo dneve dejavnosti v predlogu za nadstandardni program. 
 
- Erasmus za osnovnošolce 
 
Ga. Hazabent pove, da smo v postopku pridobivanju licence projektna šola, nato lahko šele govorimo o 
Erasmusu za osnovnošolce.  
 
- avdiovizualni program in kulturna šola (šolska glasbena skupina, šolski ples, gledališka skupina, 
filmska projekcija, obisk umetnikov, predstavitev različnih poklicev 
 
Ga. Hazabent navede vse skupine in dejavnosti ter zunanje obiskovalce, ki jih je šola že ima. Šolske 
plese organizirajo učenci sami. Plesi naj ne bo pobuda staršev, ampak učencev.  
Petra Škerl (6.c) opozori na vabljenje neznancev otrok in  pohvali razredničarkino delo ter da je tudi šola 
objavila opozorilo na splet. Na vse starše apelira, da učenci hodijo v šolo in iz nje v manjših skupinah. 
Ga. Mihelič se zahvali za izpostavitev hkrati opozori, da pri tem ne smemo otroke delati čedalje bolj 
nebogljene. Otroke moramo naučiti se organizirati, kaj narediti v nevarnih situacijah, kako pomembno 
je, da na situacijo reagirajo primerno. Ne želimo si prestrašenih otrok, ampak učencev, ki bi znali 
reagirati na različne na situacije in da otroke ozaveščamo, da veliko znajo že sami in s pomočjo 
sovrstnikov. 
Lončarič (6. c) opozori na novo obliko spletnega nasilja. Učenci v tujini so z uporabo AI naredili 
pornografske vsebine. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) doda, da ne moremo preprečiti novega nasilja, 
bolje je, da se otroke ozavesti in pripraviti, kako se na to odzvati. Bogovič (7. a) vpraša, kateri predmeti 
so na šoli prepovedani, in predlaga, da se tega seznama strogo držimo. Ga. Hazabent odgovori, da so 
prepovedani predmeti zapisani v vzgojnem načrtu, da so v šoli pravila jasna in da so telefoni na šoli 
strogo prepovedani, razen kadar učitelj izrecno dovoli uporabo telefona v učne namene, saj je naš cilj 
tudi učenje uporabe različnih aparatov. Telefon imajo lahko v šolski torbi, vendar mora biti ugasnjen in 
v šolo ga nosijo na lastno odgovornost.  
Ga. Hazabent opozori na zasvojenost drog, ki se začela pojavljati tudi že v 6. razredu, in sicer užitje 
sintetičnih tabletk in bombonov. Starše prosi, naj bodo pozorni in naj nagovorijo otroke.  
 
K 4.  

Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) povzame bistvene sklepe zadnje seje Sveta staršev. Go. Dumić se doda 
v zapisnik prejšnje seje Sveta staršev. Opomni, le predstavniki lahko volijo. V kolikor je predstavnik 
odsoten, se določi nadomestnika. Ta nima volilne pravice, lahko pa sodeluje v razpravi. 

Sklep 8: Zbor Sveta staršev soglasno sprejme zapisnik predhodne seje z dopolnitvijo.  

K 4. 

Ga. Mihelič pove, da letni delavni načrt zastavimo podrobno. Ko bo potrjen na Svetu šole, bo objavljen 
na spletni strani. V LDN-ju je dodan tudi sklop Svet staršev in kdaj se srečuje svet staršev. Naslednji 
seji bosta  30. 1. 2024 in 31. 5. 2024. LDN zajema tudi nadstandard. Edini obrok, ki je standard je 
dopoldanska malica in ga financira šola. Vsi ostali obroki so nadstandard. Cenik prehrane odredi Svet 
staršev. Sledi pregled seznama dejavnosti. Na koncu preglednice je dopisano razno, če v letu dobimo 
ponudbo za dodatne vsebine. Šolo v naravi smo dolžni organizirati za vse otroke. Tabori so namenjeni 
določenim učencem, med katerimi sta letošnjo šolsko leto organizirana mediacijski in glasbeni tabor. Te 
tabore sofinancirajo starši, cene so zajete v programskem planu. Plavanje organizira in financira MOL. 
Ga. Hazabent doda, da bo organizirana Noč na Danile Kumar za učence na predmetni stopnji. Noč na 
Danile Kumar se načrtuje in izvaja glede na interese učencev. Našteje aktivnosti, ki so jih počeli lansko 
leto.  
 
Sklep 9: Zbor Sveta staršev soglasno sprejme predlog nadstandardni program 2023/24.  
 
K 6. 
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a) 
Ga. Mihelič razloži, kaj je samoevalvacijsko poročilo šole, in poda ključne informacije. Opozori, da starši 
otroke spodbudijo k obiskovanju dodatne pomoči. Ga. Hazabent doda, da so na predmetni stopnji  
organizirane 6. šolske ure, ki so namenjene učenju in delanju domače naloge V samoevalvacijskem 
poročilu je dodana tudi anketa ugotovitve glede prehrane.  
 
b) 
Ga. Mihelič pove, da sta bila na šoli trije inšpekcijski pregledi. Pri prvem pregledu je bila tema pritožbo 
vzgojnega ukrepa na dogodka v maju in pove, da vzgojni ukrepi niso bili razveljavljeni.  Sledil je 
nenapovedan inšpekcijski pregled glede uporabe alkohola in cigaret zaposlenih ter inšpekcijski pregled 
v kuhinji. Ta se izvaja vsako leto, da naredijo bris in s tem se preveri higiena kuhinje.  
Vodo na šoli vzorči Mestna občina Ljubljana. Opozori se na bakterijo Legionela, ki je sicer najbolj 
nevarna ob prhanju. Ga. Mihelič pove, da se v avgustu naredi toplotni šok, 1. septembra pa pipe 
odpremo za 3 minute, da se prečisti obtok.  
 
c) 
Ga. Mihelič pove, da bo teden kulture 9. 10. – 13. 10. 2023, dan OŠ Danile Kumar pa bo na zadnji dan 
teden kulture, 13. 10. 2023. V tem tednu bodo na šoli razstave in povabi starše na ogled razstav. 
 
d) 
Ga. Mihelič pove, da bo akcija Pomoč sošolcu potekala 23. 5. 2023, v času  popoldanske govorilnih ur. 
Pri tem dogodku sodelujete tudi starši. Predstavnica staršev pri organizaciji akcije je Lina Dolar. 
Predlaga se, da gospa pride na naslednjo sejo Sveta staršev in da se organizira sestanek za 
organizacijo Pomoč sošolcu, na katerega bi se udeležila tudi predstavnica staršev. G. Zavodnik opozori, 
da zbiramo tudi denar, ki gre v šolski sklad, s katerimi se financirajo nadstandardi.  
 
e) 
Ga. Mihelič pove, da se prenavlja spletna stran šole. Prosi za 3 prostovoljce, ki bi pomagali pri ogledu 
spletne strani in preverili, ali deluje. Za nalogo se javi ga. Nika Frolov, g. Vedran Anžin Lončarić in ga. 
Maja Bertoncelj. 
 
f) 
- Ga. Mihelič pove, da sta knjižničarki naredili seznam priporočenih knjig za starše in pojasni, da si starši  
prav tako lahko izposodijo knjigo na ime učenca. V času delovnih ur si lahko fizično sposodite, ali pa 
pošljete sporočilo knjižničarki, knjigo pa prevzeme otrok. Starši imate dostop v šolo vedno v dogovoru 
s strokovnim delavcev. Ste dobrodošli za ogled razstav, izposoji knjig. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. d) 
opomni na Bralno značko za odrasle. Prebere se 5 knjig po lastni izbiri in napiše se obrazec (avtor, 
naslov, mnenje in priporočilo). Razmišlja se, kako bi povezali bralno značko za odrasle in za otroke. 
Lansko leto je Bralno značko za odrasle opravilo 8 ljudi. Lahko delite tudi samo priporočila. Razlog 
uvedbe Bralne značke za odrasle je tudi upad branja in upad slovenske bralne pismenosti. Branju je 
potrebno dati vrednoto, in to lahko naredimo, če pri tem sodelujejo vse strani. 
- Predsednik in predstavniki staršev dostopajo do imen in mailov za potrebe v Svetu staršev. Do sedaj 
so bili e-naslovi skriti, v naslednjem bodo odkriti. Kar se tiče komunikacije staršev znotraj razreda je 
dogovor staršev znotraj razreda. Poda se primer, kako lahko predstavnik staršev pride do kontaktov, da 
starši prosijo razredničarko, da v beležke ali mail zapišejo, da predstavnica želi njihove kontakte za 
posredovanje informacij. Če kateri od staršev ne želi dati kontakta, je odgovoren sam. G. Lončarič (6. 
c) pove, da starši 6. c komunicirajo v obliki zaprte skupine. G. Trkman (9. b) podvomi z uporabo šolskih 
uporabniških imenih otrok za  Teams-e in šolskega pošte iz vidika varstva osebnih podatkov ter izpostavi 
problem šifre z rojstnimi dnevi otrok. Ne glede na način komunikacije med starši, pa je potrebno vedno 
neposredno preveriti pri razredniku. Poda se predlog predstavnikov 1. razredov, da se na uvodnem 
roditeljskem sestanku, predstavniku razreda odda informacija o vlogi predstavnika in načinu 
komunikacije s starši. 
 
Sklep 10: Zbor Sveta staršev sprejme, da se lista predstavnikov staršev Sveta staršev uporablja 
za interno uporabo.  
 
Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) razloži, da bo zapisnik seje objavljen na spletni strani. Starši prosijo, da 
se jih obvesti starše, kdaj je zapisnik objavljen. Ga. Mihelič pove, da se zapisnik objavi takoj naslednji 
dan, ko ga predsednik pregleda in predsednica prevzame nalogo. 
 

   Zapisala: Eva Kunej 
 


